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Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de minister van Financiën over 
de beloningen bij de genationaliseerde SNS (ingezonden 11 februari 2013). 

Vraag 1
Kunt u aangeven hoeveel werknemers van SNS REAAL en ABN Amro in 2013 
meer verdienen dan de balkenendenorm voor 2013? 

Vraag 2
Kunt u een overzicht geven van wat alle bestuursleden en commissarissen bij 
SNS REAAL en ABN Amro per persoon gaan verdienen in 2013? 

Vraag 3
Kunt u reageren op de uitspraken van Ronald Latenstijn uit 2011, waar hij 
stelt dat het personeel van SNS REAAL gemiddeld 10 tot 15% hoger wordt 
betaald dan in vergelijkbare sectoren? Kunt u aangeven hoeveel er bij de 
staatsbanken bespaard kan worden en hoe gaat u dat realiseren? 

Vraag 4
Klopt het dat Goldman Sachs heeft opgetreden als adviseur van SNS REAAL 
en Morgan Stanley als adviseur van uw ministerie, inzake de reddingspogin-
gen en uiteindelijke nationalisatie van SNS REAAL? Hoeveel hebben deze 
adviseurs betaald gekregen voor hun werkzaamheden? Kunt u ook aangeven 
hoeveel er is betaald aan de taxateur Cushman & Wakefield? 

Vraag 5
Kunt u uiteenzetten wanneer de huidige commissarissen van SNS REAAL zijn 
gestart in hun functie? Deelt u de mening dat het ongewenst is dat de 
huidige raad van commissarissen onderzoekt of bonussen kunnen worden 
teruggehaald en dat hier onafhankelijk onderzoek vereist is?
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